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Mondelinge vragen  

In de afgelopen weken stonden er in de Stentor diverse artikelen die betrekking 
hebben op de aangekondigde verhoging van de parkeertarieven in de Binnenstad. 

In het verlengde daarvan was er op 23 oktober 2015 het artikel in de Stentor waarin 
het Citycentrum spreekt over de Zwolse politiek als “ het college van actief op je  
handen zitten”. In hetzelfde artikel lezen we dat het Zwolse college zich niet herkent 
in het beeld dat het Citycentrum bij monde van de heer Pels verwoord. Het college 
geeft aan dat er veel gedaan is om de binnenstad aantrekkelijker te maken. Zoals de 
reconstructie van de Oude Vismarkt, plan gasthuisplein en Voorstraat, nieuwe 
fietsenstallingen en beheerdershokjes, inspirator voor het Broerenkwartier. 

Het strekking van het artikel – het college zit actief op de handen – versus de 
opsomming wat er vanuit het gemeente bestuur allemaal is gedaan ten behoeve van 
het aantrekkelijker maken van de Zwolse binnenstad is aanleiding voor de fractie van 
de VVD tot het stellen van volgende vragen: 

1. Is het college het eens met onze gedachte dat het artikel uit de Stentor van 23 
oktober jl. de uitstraling van onze binnenstad naar de  bezoekers hiervan geen 
goed doet 

2. Hoe kan het dat ondanks regulier overleg tussen Citycentrum, Horeca en 
gemeente er een gevoel van niet gehoord zijn bestaat bij het Citycentrum 

3. Kan het college aangeven op wat voor manier en op welke termijn het 
gezamenlijke positieve gevoel van gemeente en ondernemers over de Zwolse 
binnenstad weer de overhand krijgt in de samenwerking tussen Citycentrum 
en college 
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